
Salam, mənim adım Aynurdu.
Gözəl cəmiyyətinizin üzvü olduğum üçün çox şadam, maraqlı və çoxyönlü 
şəxsiyyətlər tapmaqdan məmnunam)

Klub haqqında necə eşitmisiniz?

Nərminə xanımın səhifəsi (books_and_beyond_baku) sayəsində klub 
haqqında nisbətən bu yaxınlarda məlumat əldə etdim, ideyanın özü və 
həyata keçirilməsi məni heyran etdi)

Məşğuliyyətinizi təsvir edin.

Təhsilim üzrə hüquqşünasam. Daimi bir işim var və işimi, kollektivimi 
həqiqətən sevirəm, ofisə istəklə gedirəm. 

Klub üzvlərinin hansı fəaliyyətini bilmək istərdiniz?

Düzünü deyəcəm, tamamilə hər şey mənim üçün maraqlıdır və şəxsən özüm 
üçün çox şey öyrənmək, hər kəsin təcrübəsindən və maraqlarından ilham 
almaq istəyirəm!
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Ən son layihə müvəffəqiyyətinizin nə olduğunu təsvir edin?

Hamiləliyin son mərhələlərində paralel olaraq magistr proqramına daxil olduğum həddindən artıq ekstremal dövrü təsvir edə bilərəm 
(ilk semestr körpənin doğulmasından iki gün əvvəl başa çatdı), dekretdən əvvəl işi təhvil verdim, yerli eko-kosmetik məhsullar 
(sabunlar, skrablar, bombalar, krem və s. - Instagram-da @handmade_ahimsa) layihəsinin bir hissəsi oldum, şəxsi blog açdım – 
qəlbim üçün onlayn gündəlik (@halisen_me) və bütün hobbilərimi bir anda birləşdirəcək öz şəxsi layihəmi başlatmağa qərar verdim 
(hələ də başa çatmaqdadır).

AYNUR 
SƏMƏDOVA

Mənim haqqımda.

Uşaqlıqdan bəri kitab oxumağı dəlicəsinə 
sevirəm və valideynlərimin mənə buna 
maraq göstərmələrinə görə minnətdaram. 

Hər şey oxuyuram, amma ən çox klassik 
əsərləri, xüsusən tarixi əsərləri 
(xüsusilə Fransız monarxiya dövrü 
haqqında) və antiutopiyaları sevirəm.
Kitablardan əlavə fotoqraflığı və 
şəkillərin stilizasiyasını çox sevirəm 
(hətta bir ara stilist olacağımı 
düşünürdüm). 
Həmçinin kino pərəstişkarıyam.
Ailəliyəm və iki kiçik qız 
anasıyam)

Hamını daha yaxından 
tanımağa şad olacam və 
Bakıda belə layihələrin - 
klubların olmasına da çox 
şadam!
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Hamınıza xeyirli günlər! Mənim adım Xədicədir.
Əvvəlcə demək istəyirəm ki, Bakıda belə bir klubun olduğuna görə və onun 
üzvü olduğuma görə çox şadam. 

Cult Baku barədə təsadüfən öyrəndim - İnstaqramda səhifəyə rast gəldim. 
Və çox sevindim, çünki həmişə bu cür klublar və həmfikir insanların icmaları 
məni dəlicəsinə cəlb edirdi! Digər ölkələrdə və şəhərlərdə bunları eşidib 
oxuyanda Bakıda belə bir şey yaratmaq nə qədər gözəl olacağını təsəvvür 
edirdim.

Təhsilcə həkiməm. Ancaq bu anda ixtisasım üzrə çalışmıram, çünki həm də 
2 kiçik qız anasıyam� Uzun müddətdir psixologiya ilə maraqlanıram, davamlı 
olaraq müxtəlif kurslar, mühazirələr, seminarlar keçirəm. Nə vaxtsa bu 
sahədə təhsilimi davam etdirmək istəyirəm.

Qızlar doğulduqdan sonra ruhum yalnız ev xanımı olmağa razı olmadı))) 
buna görə də 2 il əvvəl çox spontan olaraq bir gün qərara gəldim və 
@luxury_beauty_bar_ gözəllik məhsullarının onlayn butikini açdım, bu 
əvvəlcə bir hobbi idi, amma indi bütöv bir komandamız var və genişlənməyi 
planlaşdırırıq!
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Psixologiya, sənət, mədəniyyət, tarix, musiqi, kino ilə maraqlanıram. Müxtəlif maraqlı insanlarla görüşməyi və ünsiyyət qurmağı çox 
sevirəm. 
Qadınların müxtəlif sahələrdəki təcrübəsi, həyat şərtlərinə fərqli baxışları da maraqlıdır. Tez-tez eşitdiyimiz və ya oxuduğumuz 
hekayələrdən faydalı bir şey öyrənə bilərik.

İş sahəsində hər zaman əməkdaşlıq və maraqlı təkliflər üçün açıqam

Son uğurlar - butikimiz adından əsgər ailələrinə kömək etmək üçün öz töhfəmizi verə bildik, bu da yaxşı xəbərdir

Sevdiyim səhifələr çoxdur və onları daim səhifəmdə paylaşıram. Bunlardan bir neçəsi:
@artforintrovert
@pro_knigi_kino
@stayawayfromtoxic
@pro_roditelstvo
@hipfoodiemom1

Yeni ilin ən sevimli resepti yerkökü və sarımsaq ilə doldurulmuş qaynadılmış donuz ətidir.

Tətil təşkil etmək mənim bir başqa zəif cəhətimdir � Bunu etməyi çox sevirəm! Düşünürəm ki, əsas şey rahatlıq yaratmaq və bu tətildə 
olacaq hər kəsə qayğı göstərməkdir!

Bu fürsətə görə əziz kluba təşəkkür etmək və yeni ildə hər kəsə kovidlər və xoşagəlməz sürprizlər olmadan can sağlığı arzulamaq 
istəyirəm, eyni zamanda belə çətin anlarda bir-birimizə ilham verməyi və dəstək olmağa davam etməyi arzulayıram. 

Paralel olaraq bir dostumuzla 
@baku_gift_factory açdıq, burada 
hədiyyələr, hədiyyə qutuları və s. Təklif 
edirdik. Təəssüf ki, elə həmin işi 
dayandırmalı olduq. Bu il yenidən 
başlamağı planlaşdırırıq.

Bundan əvvəl, 6 il qabaq, Ukraynalı bir 
marka Maison D'Angelann butikini 
açdım, təəssüf ki, o ardıcıl 2 
devalvasiyaya tab gətirə bilmədi, 
amma mənim üçün iş sahəsində 
yaxşı bir təcrübə oldu.

Bu yaxınlarda 
@endlessly_exploringg_ 
blogunu açdım, orada bütün 
hobbilərimi birləşdirmək və 
maraqlı və məlumatlı hər şeyi 
bölüşmə k istəyirəm. 
Düzdür, bu sahədə hələ ki, 
qeyri-peşəkaram, amma 
çalışacağam

XƏDİCƏ
ƏHMƏDZADƏ
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Hər kəsin günaydın, hamını daha yaxından tanımaqdan məmnun 
qalacağam

İnstaqramda Cult Club səhifəsini çoxdan izləyirəm, amma detalları 
ilə tanış olmağa vaxt tapmırdım. Və bu yaxınlarda kluba qoşulan bir 
dostumdan çox müsbət rəy eşitdim və xoşbəxt bir təsadüf 
nəticəsində o elə həmin gün məni Nəzrin xanımla tanış etdim. 
Vaxtı gəldi deyə düşündüm. İndi də sizinləyəm, və buna çox 
seviniəmr! 

Mənim adım Yekaterina Elderxanovadır, Katya deyə bilərsiniz. 
Mən:
təhsil üzrə iqtisadçı;
təcrübəyə görə otelçi (10 ildən çox);
və hal-hazırda onlayn @ m.i.g.design fərdi zərgərlik butiki ilə 
məşğulam 
həm də bir qız, həyat yoldaşı və 2 uşaq anasıyam (bu səbəbdən son 
5 ildə kitab oxumamışam, ancaq dinləmişəm) və bu ən çətin və 
məsuliyyətli məşğuliyyətdir, razısınız? 

www.cbclub.az

YEKATERİNA
ELDERXANOVA

Onlayn butikimizin son qüruru 
müharibənin başlanğıcında 
Azərbaycan Respublikası Silahlı 
Qüvvələr Fondunun xeyrinə 
edilən xeyriyyə aksiyasıdır.

Azərbaycan kimi qəliz bir bazarda 
klub üzvlərimizin müxtəlif 
fəaliyyətlərini öyrənməkdən çox 
məmnun olardım və 
düşünürəm ki, yalnız bunun 
üçün hər kəsə bir abidə 
ucaldılmalıdır.
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Fərdiləşdirilmiş zərgərlik etməyə başladığım andan etibarən, əsasən yaradıcılığa və özünüifadəyə həsr olunmuş səhifələrlə 
maraqlandım, məsələn, @seldaokutan, @synchronize_art, @tliketwinkle və ya @jewelleryactivist və s. Psixologiya, davranış 
iqtisadiyyatı və populyar elmlərə dair kitabları sevirəm.

Öz adımdan Yeni il üçün mükəmməl olan, tərkibində qlüten olmayan kekslərin (autoimmün bir xəstəliyim olduğundan, təxminən 6 ildir ki, 
qlüten yeyirəm) bir neçə özünü doğrultmuş reseptini məmnuniyyətlə paylaşa bilərəm.

Sadəcə olduğunuz üçün kluba və hamınıza təşəkkür edirəm. Bu "kult" havasının əsl udumudur. 

Bayramınız mübarək ! Hər kəsə sağlıq!
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Salam, mənim adım Xumardı!
Mən həkim-nevroloqam. 1983-cü ildə ərim ilə Moskvaya gəldikdə, 
nevrologiyanın panik atak təmayülü ilə çox uğurlu şəkildə məşğul olmuşam! 
O zaman bu asan bir yol deyildi, çünki postsovet məkanında bu istiqamət 
tamamilə öyrənilməmişdi! Rusiyada ilk dəfə bu problemlə bağlı 
dissertasiyanı mən müdafiə etdim. Bundan sonra ailə vəziyyəti ilə əlaqədar 
artıq elm və tibbi praktika ilə məşğul olmağı dayandırdım! Çünki peşəmdən 
savayı gözəl bir ailəm, ərim və qızım var! Yeri gəlmişkən, həm ərim, həm də 
qızım həkimdilər! Ancaq o uzaq dövrlərdə, günəşli Bakıdan kiçik və sevimli 
qızcığazı sərt və öz qayda-qanunları olan Moskvaya gətirərək, biz birinci 
növbədə onu böyüdüb-yetirməli idik ki, o ailəmizdə artıq dördüncü nəsildə 
həkim olsun!

www.cbclub.az

Klub haqqında necə eşitmisiniz?
Klub haqqında çox eşitmişdim, ilk dəfə Suad Bağırovadan, sonra kluba onun anası və bacım Lalə Bağırova qatıldı, sonra məlum oldu ki, 
daha əvvəl ərimin qardaşı qızı Törə Sadıqova sizin kluba üzv olub. O vaxt bildiyimə görə klubda maraqlı, ağıllı və istedadlı insanlar 
toplanmışdı.
Mənim haqqımda.
Mənim biznesim yoxdur! Və heç vaxt olmayıb! Bir neçə il əvvəl yoqa ilə çox maraqlandım, seminarlarda iştirak etməyə başladım, çoxlu 
dostlar və yaxşı bir təcrübə qazandım! Yoga mənə çox şey öyrətdi. Mənə, ilk növbədə, maraqlı olanı etməyi, dözümlü olmağı, 
bacardığın işdən zövq almağı öyrətdi! İlk karantin dövründə, sərt özünütəcrid şəraitində çörəkçiliklə məşğul olanda bu təcrübə mənə çox 
kömək etdi. Başlanğıcda bu bilik əldə etmək sevinci, sonra isə ilk çörək idi! Həyatımda bu yeni elmin öhdəsindən gəldiyimi başa düşəndə 
sadəcə xoşbəxt idim! Qısa bir müddətdən sonra, Moskvada yaşayan çox istedadlı bacım qızı Suad və mən birlikdə bu yolda onlayn 
hərəkət etməyə başladıq! Və zarafatyana özümüzü şərik adlandırırdıq! Bundan əlavə, uğurlarımı dəlicəsinə bölüşmək istəyirdim. Və 
üçümüz, @Suad Baghirova və @Lala Baghirova, @oxlovewithlove bloqumuzu açdıq! Düşündük ki, niyə də öz kiçik ailə sənətkarlıq 
çörəkçiliyiimizi açmayaq. İndi də bu fikrə bir biznes kimi yanaşmırıq! Bu daha çox bizim yaradıcılığımız və ehtirasımızdır! Bəlkə də nə 
vaxtsa bu biznes fəaliyyəti ilə nəticələnəcək!
Klub məni heç bir iş layihəsi və əlaqə qurma imkanı ilə maraqlandırmır! Ağıllı və alicənab insanlarla ünsiyyətdə olmaq mənə daha çox 
maraqlıdır! Vətənimdə, sevimli Bakımda baş verən hadisələrdən xəbərdar olmaq mənim üçün maraqlıdır! Məni bu şəhərin və bütövlükdə 
ölkənin mədəni həyatı ilə əlaqəli hər şey maraqlandırır. Əslində kluba olan marağımın səbəbi budur!
Uğur bloqun açılması ilə gəldi! Çoxlu abunəçimiz var, çox sayda insan maraqlanır, halbuki heç 2 ayımız belə yoxdur! İnanıram ki, bu bir 
uğurdur.
Sevdiyim səhifələr çoxdur, amma indi sevimli səhifəm budur – @ oxlovewithlove! Gündə bir neçə dəfə usanmadan onu yoxlayıram.
Yeni il üçün ən sevdiyim yemək, ehtimal ki, Olivier salatı, amma əslisi! Ondan keçmişin qoxusu gəlir!
Qızımız evlənib uzaqlara köçəndən sonra ərimlə Yeni il ərəfəsində bir yerlərə gedirdik. Bunlar unudulmaz səyahətlər idi! Nəvələr 
böyüdükdən sonra onları özümüz ilə aparmağa başladıq. Gözəl vaxtlar idi!! Və həqiqətən ümid edirəm ki, o vaxtlar qayıdacaq!!
Müvəffəqiyyətli bir bayramın sirri şəxsən mənim üçün həmin ildə itkilərin olmamasıdı, mənim üçün əziz insanların hamısının 
sağ-salamat olması, ailədə əmin-amanlığın və gələn il üçün hələ planların olmasıdı. 
Hər kəsin Yeni ili mübarək olsun!

XUMAR
ƏLİYEVA
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Salam, adım Törədir.

Klub haqqında necə eşitmisiniz?

Matador restoranımızın səhifəsini idarə edərkən 
hekayəyə nəzər yetirdim. Pablo Picassonun bir rəsm 
əsəri var - Səhər yeməyi. Elə oldu ki, onun şəkili 
olduğunu təxmin edən ilk şəxs oldum və Nəzrinlə səhər 
yeməyi qazandım))) Bu, klubla tanışlığımın başlanğıcı idi.

Məşğuliyyətinizi təsvir edin

Mən kardioloqam. Həm də həyat yoldaşının layihələrinə 
mənəvi dəstək))) bu Meating Point restoranıdır. Ancaq 
tezliklə başqa bir layihə də hazır olacaq.

www.cbclub.az

Klub üzvlərinin hansı fəaliyyətini bilmək istərdiniz?

Klubun şəhərimizin və ölkəmizin tarixinə, mədəni 
irsimizə həsr olunmuş layihələri çox maraqlıdır. Mən 
də kitab klubumuzun böyük azarkeşiyəm!

Son layihə müvəffəqiyyətinizin nə olduğunu 
izah edin?

Bu, bəlkə də ən çətin sualdır. Düşünürəm ki, bu 
anda uğur pandemiyada sağ qalmaqdır. 
Sirlərdən biri çaxnaşmamaq, ikincisi 
həvəskarlıqla məşğul olmamaqdır! Həm də 
xəstələnməmək daha yaxşıdır!))))

Mənim haqqımda: 
sevimli Instagram səhifəsi, yeni ilin 
sevimli resepti, uğurlu tətilin sirri ...
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TÖRƏ
SADIQOVA
Instagram, fb kimi, daha çox dünyaya səpələnmiş qohumlar və dostlar ilə əlaqə saxlamaq üçündür. Blog oxumaq həvəskarı deyiləm ... 
amma gözəl bir fotoşəkil və o semantik yük daşıyanda sevirəm, həm də bu fotolarda istilik və ruh hiss ediləndə xoşlanıram. 
Buna görə Oxlove səhifəsini çox sevirəm, çünki hər fotonun arxasında nə qədər Love dayandığını bilirəm!
Yeni il üçün ən sevilən resept - anamın bişirəcəyi hər şey!))) Və istədiyim tək şey bunun mümkün qədər uzun müddət davam 
etməsidir.
Müvəffəqiyyətli bir tətilin sirri böyük bir ailə masasında sağlam, xoşbəxt bir ailənin olmasıdır!

Bax beləcə maraqsız bir insanam!
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Hamınıza xeyirli günlər.

Mənim adım Layladır.

Koreyanın Tony Moly Azerbaijan markasının franchise direktoru və Cult Baku klubunun üzvüyəm.

Klub haqqında necə məlumat əldə etdim? 

Kult Bakı haqqında ilk dəfə dostlarımın İnstaqramda yerləşdirdikləri hekayələrdən öyrəndim. Tədbirlərin formatı ilə maraqlandığım üçün 
xahiş etdim ki, Nərgiz (Salam, @nargizshakhbazi_official :)) məni tövsiyə etsin ~ tapş ~. Əslində düşündüyümdən daha çox tanış var idi, 
mən yenidən mənim üçün əziz olan və əlaqələrini itirdiyim insanları tapdım. Bu ağıllı, savadlı, maraqlı insanlar cəmiyyətində olduğum 
üçün çox şanslıydım.

 Peşə 

Kluba qoşulduqdan 2 ay sonra xüsusi bir təklif hazırlamağa və klub üzvlərini Cənubi Koreyanın Tony Moly markasının məhsulları ilə 
tanış etməyə qərar verdik.

Bir vaxtlar marka Amerika və Avropa alıcılarının etibarını qazanmışdı, bu səbəbdən markanın kosmetik məhsullarını Ulta Beauty və 
Sephora stendlərində görmək olar və ABŞ ixrac üçün nəzərdə tutulan məhsulların 70% -ni alır.

www.cbclub.az

Ən son layihə uğuru *

Qəribədir, bu Mart karantinin dövrüdür. O vaxta qədər tam hüquqlu bir veb saytımız (www.tonymoly.az) var idi, lakin alıcılar 
28 Molla gəlməyi, məsləhətçilərimizlə əlaqə qurmağı və məhsulları canlı izləməyi sevirdilər. Karantin elan edildikdə sayt canlı 
yayımlandı. Sifarişdə xidmətə, məsləhətləşmələrə, çatdırılma prosesinə, xoş sürprizlərə böyük diqqət yetirdik. Qrupumuz ayrıca 
"Karantində Görülməli İşlər Siyahısı" tərtib etdi və digər şeylər arasında qapalı həyatı rəngləndirəcək və gözəl dəri üçün 
mübarizədə kömək edəcək məhsullara da məsləhət verdi.

* Klub üzvlərinin hansı fəaliyyətlərini öyrənmək istərdiniz? *

Yerli istehsal, xidmət sektoru, digər sahibkar qızların fəaliyyəti ilə, sənət, sağlam həyat tərzi və gözəlliklə əlaqəli hər şey məni 
maraqlandırır.

* Sevimli Instagram səhifəsi: * 
moda, qida, musiqi, sənət ilə bağlı bütün səhifələr. Son 6 ayda isə məlumat müharibəsi aparan səhifələr.

Gözdən keçirməyi sevdiyim səhifələrim.

cult_baku_club, asolia, marakanakina, wonder.place, la_mia_colazione, nur_m_zadeh, anna_netrebko və Yusif, əlbəttə :)

* Yeni il üçün sevimli resept: * 

Fransız salatı. İndiyə qədər sınamış hər kəs tərəfindən sevilir. Dəqiq resepti onlayn tapmadım, buna görə kimsə maraqlanırsa, sonra 
göndərəcəm.

* Uğurlu tətilin sirri *

Uşaq vaxtı valideynlərim bizim üçün unudulmaz tətillər təşkil etdilər. Həmişə çox qonağımız olurdu, süfrə yeməklərlə dolurdu, ata 
həmişə maraqlı və gülməli bir şey fikirləşirdi. Uşaqlarım anadan olandan bəri ailəmdə bu ənənəni davam etdirirəm. Ailə tətillərimizi 
xoş xatırlamaları və ailə ilə əlaqələrini itirməmələri mənim üçün vacibdir. "Outliers" kitabında Amerikadakı İtalyan icması haqqında bir 
fəsil var idi və deyilirdi ki, onlarda əsla ürək xəstəliyi olmayıb. Çox araşdırmalardan sonra məlum oldu ki, bu sakinlərin sağlamlığının və 
uzunömürlülüyünün sirri bir-birilərini ziyarət etmələri, bir-birlərinə yemək hazırlamaları və hər bayrama üç nəsildən ibarət böyük bir 
İtalyan ailəsi tərəfindən toplanmasıdır.

Beləliklə, bu il yenidən böyük bir ailə olaraq toplanacağıq. Olivier, şuba və hər cür pəhrizdən uzaq, lakin ləzzətli yeməklərdən köhnə 
dəbli menyumuz olacaq. Planlarda ayrıca uşaqlar üçün hədiyyə və gizli bir xəritə axtarışları, bəxt çərəzləri, Şaxta baba cildinə girmiş 
qardaşım, hər bir ailə üzvü üçün kiçik felyetonlar və əlbəttə hədiyyələr var.

Bu qədər. Cult Baku klub komandasına belə gözəl təşəbbüs üçün çox təşəkkür edirəm.

Kluba və üzvlərinə cansağlığı, uğurlar və bir çox gözəl təəssüratlar gətirəcək Yeni il arzu edirəm! 

Öz növbəmizdə biz markanın Azərbaycandakı 
rəsmi təmsilçisiyik, bu səbəbdən bütün 
françayz aksiyaları bizdə də etibarlıdır (1 + 
1 maska aksiyası, tırtıl seriyası üçün 40% 
aksiya və s.). Həmişə tələb olunan istilik 
rejimini qoruyan anbardan tutmuş bütün 
məhsullara daşınma və yerləşməsindən 
başlayaraq hər mərhələyə nəzarət 
edirik. Əlbətdə ki, tədarük və logistika 
sahəsindəki bacarıqlarım işə 
başlamaq üçün gərəkli oldu. 
(Procurement & Logistics).

Həm də gələn ilin əvvəlindən 
vaxtımı qismən İT xidmətləri ilə 
məşğul olan NetTech şirkəti 
məşğul edəcək. Tony Moly veb 
saytının yaradılması bu qədər 
çətin bir dövrdə işimizin 
dayanıqlığına kömək etdi və 
işin rəqəmsallaşdırılmasında 
əhəmiyyətli bir üstünlük 
görürəm.

LAYLA
BAYRAMOVA
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Всем добрый день, очень рада буду со всеми познакомиться 
поближе

Давно следила за страничкой Cult Club в Instagram, но руки не 
доходили узнать подробности. И вот услышала очень 
позитивные отзывы от знакомой, которая недавно вступила в 
клуб и, по счастливой случайности, в тот же день познакомила 
меня с Назрин ханым. «Самое время»,-подумала я. И вот, я с 
вами, чему очень рада!

Меня зовут Эльдерханова Екатерина, можно Катя. Я: 
-экономист по образованию;
- отельер по стажу (более 10 лет;
- а на данный момент занята своим онлайн бутиком 
персонализированных украшений @m.i.g.design.
- а еще дочь, жена и мать 2 детишек (из-за чего я книги 
последние лет 5 не читаю, а только слушаю) и это самый 
сложный и ответственный род деятельности, согласитесь?

www.cbclub.az

ЕКАТЕРИНА
ЭЛЬДЕРХАНОВА

Последней гордостью нашего 
онлайн-бутика отмечу 
благотворительную акцию в 
пользу Фонда Вооруженных Сил 
АР в начале войны. 

Буду очень рада узнать о 
различных родах 
деятельности наших 
участников клуба на таком 
непростом рынке как 
Азербайджан, и считаю что 
уже за одно это каждому 
стоит поставить памятник 
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С того момента как я начала заниматься персонализированными украшениями, меня в большинстве своем стали интересовать 
страницы посвящённые творчеству и самовыражению, могу зависнуть например на @seldaokutan, @synchronize_art, 
@tliketwinkle или @jewelleryactivist, и т.д. Люблю познавательные книги посвященные психологии, поведенческой 
экономике и популярной науке.

От себя могу с удовольствием поделиться несколькими проверенными рецептами безглютеновых кексов (имея аутоимунное 
заболевание, ем глютен около 6 лет), которые прекрасно подойдут к Новому Году. Спасибо клубу и всем вам, просто за то, что вы 
есть. Это настоящий глоток «культ» воздуха. 
С наступающими праздниками! Всем здоровья!
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Здравствуйте, меня зовут Хумар ! 
Я врач невролог. Когда то, в 1983 году, приехав вместе с мужем в Москву, 
очень успешно занималась таким направлением в неврологии как, 
панические атаки! Тогда, это был нелегкий путь, потому как, это направление 
на постсоветском пространстве было абсолютно не изучено! Первая в 
России защитила диссертацию, посвящённую этой проблеме. После , по 
семейным обстоятельствам, не стала больше заниматься наукой и 
врачебной деятельностью! Потому что кроме профессии у меня есть 
замечательная семья, муж и дочь! Кстати, и муж и дочь , тоже доктора! Но в 
те далекие времена, привезя маленькую облюбленную девочку из тёплого 
Баку, в суровую Москву, со своими правилами и законами, надо было ставить 
ее на ноги, для того чтобы она стала врачом, в четвёртом поколении в нашей 
семье!

www.cbclub.az

Про клуб много слышала , впервые от Суад Багировой, потом в него вступила ее мама и моя Сестра Лала Багирова, а потом 
оказалось , что ещё раньше , членом Вашего клуба стала племянница моего мужа Тора Садигова. Насколько тогда мне было 
известно, клуб собрал в свои стены интересных, интеллигентных и одаренных людей.
У меня нет бизнеса! И никогда не было! Несколько лет назад, я очень увлеклась йогой, стала посещать семинары, обрела 
много друзей и хороший опыт! Йога меня многому научила. Она научила меня , прежде всего заниматься, тем что интересно, 
быть терпимой, наслаждаться тем, что тебе удалось сделать! Этот опыт мне очень помог, когда во время первого карантина, 
в условиях жесткой самоизоляции я увлеклась хлебопечением.
В начале это была радость приобретения знаний, потом первый хлеб! Я была просто счастлива, когда понимала, что 
справляюсь с этой , новой в моей жизни наукой! Через короткое время мы с моей племянницей Суад, очень одаренной 
девочкой, которая тоже живет в Москве, стали онлайн двигаться по этому пути вместе! И в шутку назвали себя партнерами! 
Дальше, безумно захотелось делится своими успехами. И мы втроём, @Suad Baghirova  и @Lala Baghirova, запустили свой 
блог @ oxlovewithlove! Мы подумали, а почему бы не открыть свою небольшую семейную ремесленную пекарню. Мы даже 
сейчас не относимся к этой идее , как к бизнесу! Это больше наше творчество и увлечение! Может быть, когда то это и 
выльется в бизнес!
Клуб меня интересует ни в качестве налаживания каких то деловых проектов и контактов! Мне больше интересно общение 
с интеллектуальными и интеллигентными людьми! Мне интересно быть в курсе событий происходящих на моей родине , в 
моем любимом Баку! Мне интересно все, что касается культурной жизни этого города и страны в целом. Вот собственно этим 
и обусловлен интерес к клубу!
Успех, пришёл с открытием блога! Много подписчиков, много заинтересовавшихся, ведь нам нет ещё и 2 -х месяцев! Я считаю, 
что это успех. 
Любимых страниц много, но самая любимая страница, теперь уже @ oxlovewithlove! Захожу на неё, неприличное 
количество раз в день. 
Любимое блюдо на новый Год, даже не смогу назвать, наверное, салат Оливье, только настоящий!
От него пахнет прошлым! 
После того, как наша дочь, вышла замуж и уехала далеко от нас, мы с мужем на Новый год, куда-нибудь выезжали. Это были 
незабываемые поездки! Когда подросли внуки, стали их брать с собой. Это были прекрасные времена!! И я очень надеюсь, что 
эти времена вернутся!!
Секрет успешного праздника, для меня лично, это когда нет потерь за год, когда все дорогие мне люди живы и здоровы, 
когда в семье спокойно, и когда есть ещё планы на будущий Год. 
Всех с Наступающим!!

ХУМАР
АЛИЕВА

Inspired by Club Members



Здравствуйте, меня зовут Тора. 

Как вы узнали о клубе?

Я контролировала страничку нашего ресторана М
atador и просматривала сторис. Там была картина 
Пабло Пикассо - Завтрак. Так получилось, что я 
первой отгадала что это за картина и выиграла 
завтрак с Назрин))) С этого и началось моё 
знакомство с клубом. 

Опишите ваш род деятельности? 

Я врач-кардиолог. А так же моральная поддержка 
проектов супруга))) на данный момент это ресторан 
Meating Point. Но вскоре будет готов ещё один 
проект.
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О каком роде деятельности членов клуба вам 
было бы интересно узнать? 

Мне очень интересны проекты клуба 
посвящённые истории нашего города и страны, 
нашего культурного наследия. А ещё я большой 
фанат нашего книжного клуба!

Опишите в чем заключался ваш самый 
недавний успех по проекту? 

Это наверное самый сложный вопрос. 
Думаю на данный момент успех это 
выжить в условиях пандемии. Один из 
секретов, не паниковать, второй - не 
заниматься самодеятельностью! А 
ещё лучше не болеть!))))
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ТОРА
САДЫГОВА
Обо мне: 
любимая страница в инстаграм, любимый рецепт на новый год, ваш секрет успешного праздника...
Инстаграм, как и фб это больше для того чтобы поддерживать связь с родственниками и друзьями разбросанными по миру. Я 
не любитель читать блоги... но люблю красивую фотографию и когда она несёт за собой смысловую нагрузку, а также когда в 
этих фото ощущается тепло и душа. Поэтому мне очень нравится страничка Oxlove, потому что я знаю сколько Love кроется за 
каждой фотографией! 

Любимый рецепт на новый год - все что приготовит моя мама!))) И единственное чего я хочу, чтобы это продолжалось как 
можно дольше. 
Секрет успешного праздника - здоровая, счастливая семья за большим семейным столом! 

Вот такой я не интересный человек!
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Всем доброго дня. Меня зовут Лайла.

Я директор франшизы корейского бренда Tony Moly Azerbaijan и участник клуба Сult Baku.

*Как я узнала о клубе?* 

Впервые узнала о Cult Baku из сториз, которые мои друзья выкладывали в Инстаграм. Меня заинтересовал формат 
проведения мероприятий, поэтому попросила Наргиз (Привет, @nargizshakhbazi_official :)) меня ~тапш~ порекомендовать. 
В действительности знакомых оказалось даже больше, чем я думала, я вновь обрела дорогих мне людей, с которыми 
потеряла связь. И мне очень повезло находиться в этом обществе умных, воспитанных, интересных людей.

*Род деятельности* 

Спустя 2 месяца после вступления в клуб, мы решили подготовить специальное предложение и познакомить участниц клуба 
с продуктами южнокорейского бренда Tony Moly.
В своё время, бренд завоевал доверие американских и европейских покупателей, поэтому косметику бренда можно увидеть 
на стендах в Ulta Beauty и Sephora, а США до сих пор покупает 70% продуктов, предназначенных на экспорт.
В свою очередь, мы являемся официальным представительством бренда в Азербайджане, поэтому все акции франчайзи 
действуют и у нас (акция на маски 1+1, акция 40% на улиточную серию и т.д.). Мы контролируем каждый этап, начиная с 
заказа продуктов, логистики и поступления товара на склад, в котором всегда поддерживается необходимый температурный 
режим. Конечно, в становлении дела мне пригодились навыки в области закупок и логистики. (Procurement & Logistics).
Так же, с начала следующего года мое время частично будет занято компанией NetTech, которая занимается IT услугами. 
Создание сайта Tony Moly помогло нашему делу продержаться на плаву в такое сложное время, и я вижу серьезное 
преимущество за диджитализацией бизнеса.
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*О каком роде деятельности членов клуба вам было бы интересно узнать?* 

Мне интересно всё, что связано с местным производством, сферой услуг, с деятельностью других 
девушек-предпринимателей, с искусством, здоровым образом жизни и красотой. 

*Любимая страница в инстаграм:* 

вcе страницы про моду, еду, музыку, искусство. В последние 6 месяцев к ним добавились страницы, которые ведут 
инфо-войну. 

Мой топ страниц, которые я просматриваю с удовольствием.

cult_baku_club, asolia, marakanakina, wonder.place, la_mia_colazione, nur_m_zadeh, anna_netrebko и Юсиф, конечно:)

*Любимый рецепт на Новый Год:* французский салат. Его любят все, кто хоть когда-то его пробовал. Точного рецепта в сети 
я не нашла, поэтому если кому-то будет интересно, пошлю его позже. 

*Секрет успешного праздника* 

В детстве мои родители устраивали для нас запоминающиеся праздники. У нас всегда было много гостей, стол ломился от 
еды, папа всегда придумывал что-то интересное и веселое. Я продолжила эту традицию и в своей семье с тех пор, как 
появились дети. Для меня важно, чтобы они вспоминали с теплотой наши семейные праздники и не теряли связи с семьей. 
В книге "Outliers" была глава про итальянскую общину в Америке, у которых никогда не было болезней сердца. После долгих 
исследований оказалось, что секрет здоровья и долголетия этих жителей в том, что они ходят в гости, готовят друг для 
друга угощения и каждые праздники собираются большой итальянской семьей, состоящей из трех поколений.

Так что в этом году мы снова соберемся большой семьей. У нас будет меню старого образца с оливье, шубой, и всякими не 
очень диетическими, но вкусными блюдами. Так же в планах квест для детей с поиском подарков и спрятанной картой, 
печеньки с предсказаниями,  Дед-Мороз, в которого переоденется мой брат, маленькие фельетоны на каждого члена семьи, 
и конечно же подарки. 

На этом все. Спасибо большое команде клуба Cult Baku за такую замечательную инициативу.

Я желаю клубу и его участникам счастливого Нового Года, который принесет здоровья, удачи и много прекрасных 
впечатлений! �

*Самый недавний успех по проекту*

Как ни странно, это эпоха мартовского 
карантина. К тому времени у нас уже 
функционировал полноценный сайт 
(www.tonymoly.az), но покупателям 
все же нравилось приходить в 28 
молл, общаться с нашими 
консультантами и рассматривать 
продукты вживую. Сайт заработал, 
когда объявили карантин. Мы 
уделили большое внимание 
обслуживанию, консультациям, 
процессу доставки, приятным 
сюрпризам в заказе. Наша 
команда так же составила  
"Quarantine To-Do List" и 
кроме всего прочего 
советовали продукты, 
которые скрасят локдаун и 
помогут в борьбе за 
красивую кожу.

ЛАЙЛА
БАЙРАМОВА
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Всем добрый день ! Меня зовут Хадиджа. 
Для начала хочу сказать, что я очень рада тому, что в Баку есть 
такой клуб и я являюсь его членом. 

О Cult Baku узнала случайно -  наткнулась на страницу в 
инстаграме. И очень обрадовалась, так как меня всегда безумно 
привлекали такие клубы и сообщества единомышленников! 
Слыша и читая о них в других странах и городах, представляла как 
было б прекрасно и в Баку создать что-то наподобие. 

По образованию я врач. Но на данный момент не работаю по 
специальности, так как я еще и мать 2х маленьких девочек. Уже 
давно увлекаюсь психологией, постоянно прохожу много разных 
курсов, лекций, семинаров. Хочу когда-нибудь продолжить 
образование в этой сфере. 
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Недавно открыла блог @endlessly_exploringg_, хочется объединить там все увлечения и делиться всем интересным и 
познавательным. Правда пока в этом я новичок, но буду стараться

Мне интересны психология, искусство, культура, история, музыка, кино. Очень люблю знакомиться и общаться с разными 
интересными людьми. Так же интересен опыт женщин в разных сферах, отличающиеся взгляды на жизненные 
обстоятельства. Нередко мы можем почерпнуть для себя что-нибудь полезное с услышанных или прочитанных историй.
Что касается деловой стороны, я всегда открыта для сотрудничества и интересных предложений 

Недавний успех - мы , от имени нашего бутика, смогли сделать свой вклад в помощь семьям солдат, что не может не 
радовать 

Любимых страниц очень много и я постоянно делюсь ими у себя на страничке. Вот несколько из них : 
@artforintrovert
@pro_knigi_kino 
@stayawayfromtoxic 
@pro_roditelstvo
@hipfoodiemom1 

Любимый рецепт на новый год - это буженина, фаршированная морковью и чесноком. 

Организация праздника - еще одна моя слабость. Обожаю этим заниматься ! Думаю главное создать уют и позаботится о 
каждом кто будет на этом празднике ! 

Хочу поблагодарить за предоставленную возможность дорогой клуб и пожелать  всем крепкого здоровья в новом году, без 
ковид и любых неприятных сюрпризов, так же продолжать вдохновлять и поддерживать друг друга в столь нелегкое время.

После рождения девочек быть только 
домохозяйкой моя душа никак не соглашалась 
))) поэтому 2 года назад очень спонтанно, в 
один день я решила и открыла онлайн бутик 
бьюти продукций @luxury_beauty_bar_, 
что сначала было просто хобби, но сейчас у 
нас целая команда и мы планируем 
расширяться ! 

Параллельно открыли с подругой 
@baku_gift_factory, где предлагали 
красивую подачу подарков, гифт 
боксы и т.д. К сожалению в том же 
году пришлось приостановить эту 
работу. Планируем в этом году 
возобновить. 

До этого лет 6 назад открыла 
бутик украинского бренда 
Maison D’Angelann, который 
увы не выдержал 2 
девальвации подряд, но стал 
для меня  хорошим опытом в 
сфере бизнеса. 

ХАДИДЖА
АХМЕДЗАДЭ
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Здравствуйте, меня зовут Айнур.

Я очень рада, что стала членом вашего замечательного общества и 
имею удовольствие открыть для себя столько интересных и 
разносторонних личностей) 

Как вы узнали о клубе?

О клубе я узнала относительно недавно, благодаря страничке 
Нармины ханум (books_and_beyond_baku) и меня увлекла сама идея и 
ее реализация) 
 
Опишите ваш род деятельности.

По образованию я юрист. Имею постоянную работу и являюсь тем 
случаем, когда реально люблю свою деятельность, коллектив и хожу в 
офис от души. 

www.cbclub.az

Помимо книг очень увлекаюсь фотографией и стилизацией образов (даже думала податься в стилисты). Также являюсь 
абсолютным и безвозвратным киноманом. 
Замужем и мама двух маленьких дочек) 
Буду очень рада узнать всех поближе и рада, что в Баку существуют такого рода проекты - клубы

Опишите в чем заключался ваш самый недавний успех по проекту?

Могу описать самый экстремальный период�, когда на последних сроках беременности я поступила параллельно в 
магистратуру (первый семестр закончился за два дня до рождения малышки)  сдавала работу перед декретом, стала 
частичкой проекта по созданию эко косметической продукции местной (мыла, скрабы, бомбы, крема и и.д. - 
@handmade_ahimsa в инстаграм), завела что-то вроде личного блога - онлайн дневника для души (@halisen_me) и 
решила-таки запустить свой личный проект, который объединит все мои увлечения разом (он пока в доработке). 

АЙНУР
САМЕДОВА

О каком роде деятельности членов 
клуба вам было бы интересно узнать?

Признаюсь честно, мне интересно 
абсолютно все и хочется почерпнуть 
лично для себя много нового, 
научиться чему-то и вдохновиться 
от опыта и интересов каждого!
 
Обо мне. 

С детства безумно люблю 
читать книги и благодарна тому, 
что родители мне привили к 
этому интерес. Зачитывалась 
буквально всем, но больше 
всего люблю классику, близ 
исторические 
произведения (особенно о 
французской 
монархической эпохе) и 
антиутопии. 
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